
Referat  

Bestyrelsesmøde i Vasehus Rideklub 
13. juni 2024 kl. 17.30-20.00 

Sekretariat, hal 2 

 

Deltagere: Gitte, Ane, Charlotte, Elisa og Kirsti  

Elisabeth deltager kl. 19:30-20:00 

 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

a. Referatet er godkendt 

 

2) Opsamling fra sidste mødereferat: 

a. Skift af bank – Sparekassen inviterer Charlotte, Susanne og Kirsti i banken en tirs/tors 

til lidt mad og info efter sommerferien. 

b. Informationsskærme til begge rytterstuer  

i. Susanne tager fat i Steffen Jensen omkring opsætning af Tv-skærme 

c. Bogholder – stigning på 300kr./md  

d. Cafeteria kontrakt er på plads. 

i. Der laves ikke et separat regnskab for cafeteria til stævner, da det bliver for 

stort et arbejde at holde separat fra Café, og det er Hanne helt enig i. 

 

3) Informationer ved formanden 

a. Ejeren af ”DK Rosetter” er er desværre blevet syg. Vi ved ikke hvilken betydning det 

får, om han kommer tilbage eller vi skal finde en ny leverandør. 

b. Der stilles hold til DM i dressur for pony fra Vasehus Rideklub 

c. Der skal indkøbes maling til opfriskning af springmateriale.  

 

4) Informationer fra kassereren 

a. Der er ikke nye informationer. 

 

5) Fondssøgning og arbejdsgang (Fast punkt) 

a. Belægning: 

i. Elisabeth fortæller, at der er givet tilsagn om 50.000kr fra en fond. 

ii. Der er givet afslag fra Andelskassen. 

b. Elisabeth vil gerne at vi søger fond omkring nye ridehjelme, sikkerhedsveste, 

sikkerhedsstigbøjler og piske. Charlotte undersøger muligheder. 

 

6) Infoskærme – information på slides 

a. Det fremsatte forslag er godt som det er. Vi retter til og finder på mere, så skærmene 

er kommet op. 

 

7) Dato for sommerfest.  

a. Sommerfesten bliver lørdag den 7. september 2024 

Planlægning mv. startes. Dato skal meldes ud på Facebook og på mail til medlemmer. Ane 

melder ud på FB, Susanne bedes melde datoen ud på mail til medlemmer. 

 

8) 50x70 Udendørs Ridebane (Fast punkt) 

a. Prisoverslag (i alt for bane alene: 1.659.500kr): 



i. Pris på sokkel og bund, uden ebbeflod system og top lag: 382.000 inkl. moms. 

(Elisabeth og Steffen kan dække omkostning) 

ii. Der er modtaget et prisoverslag på 1.277.500kr (ud over de 382.000kr).  

iii. Hertil kommer udgifter til hegn omkring hele 50x70 banen, dressurhegn, 

bogstaver, lys mv. 

 

9) Nyt fra ridecentret / Elisabeth med fra 19:30 

a. Gitte fortæller, at der gerne skal ekstra lamper op i hal 2, da vi modtager kritik, og der 

er for mørkt til at afholde landsstævne.  

b. Der arrangeres nyt sponsorstævne når vi ved om der kommer penge fra 

Sparekassefonden til bane, da det synes forkert at samle flere penge ind før vi har 

tilsagn og kan sætte i gang med projektet. 

c. Elisabeth vil gerne have malet gamle træbomme i forbindelse med maling af 

stævnespringene. 

 

10) Næste mødedato 

a. 15. august 2024 kl. 17:00-20:00 

 

 


